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Asia:  VN/4118/2019

Lausuntopyyntö parlamentaarisen ohjausryhmän ja asiantuntijatyöryhmän 
mietinnöstä, luonnos hallituksen esitykseksi avoimuusrekisterilaiksi

Lausunnonantajan lausunto

Kannatatteko avoimuusrekisterin perustamista Suomeen?

Kyllä

Mikä esillä olevista kolmesta avoimuusrekisterin soveltamisalavaihtoehdosta tulisi valita (eli mihin 
tahoihin kohdistuvaa lobbausta ilmoitusvelvollisuuden tulisi koskea)?

Eduskunta, ministeriöt ja valtion virastot 

Yleiset huomiot esityksestä

Suomen Taksiliitto kannattaa avoimuusrekisterilain säätämistä päätöksenteon läpinäkyvyyden 
lisäämiseksi ja hyvän edunvalvontatavan kehittämiseksi. Kannatamme soveltamisalan laajentamista 
koko valtionhallinnon tasolle vasta, kun avoimuusrekisterilaista on saatu enemmän kokemuksia. 
Kaksi kertaa vuodessa tapahtuva ilmoitusvelvollisuus lisää hallinnollista taakkaa ja on pienille 
yhteisöille raskas, joten mielestämme on harkittava myös vuosittaista ilmoitusvelvollisuutta. 
Sääntelyyn rekisteröintivelvollisuudesta ja määräaikaisraportoinnista ei tule jättää tulkinnanvaraa ja 
ne tulee rakentaa niin, että velvoitteista syntyisi mahdollisimman vähän hallinnollista taakkaa.
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